
Referat frå møte i Valdres Historielag og i skriftstyret
på Museet 21. november 2022

Ivar Aars presenterte den nye årboka, og gjekk gjennom ein del av artiklane i boka.

Tore Hovda refererte litt frå rekneskapen. På kalenderen har vi hatt ei utgift på
kr. 40 000,-, på årboka 85 000 kroner. Etter dette er kassabeholdningen vår kr 55 693.

Så vart det ein prat om framtida til årboka og arbeidet framover.
Jorunn tok til orde for å ikkje gje ut fleire kalendrar. 
Arne Erik, Tore og Nils tala for at vi let vera å gje ut nokor bok i 2023, og bruke 
fyrste året på å diskutere og finne ein ny veg framover.

Vedtak: Styret bestemmer at det ikke skal utgis årbok for Valdres i 2023.
   Dette fordi vi trenger tid til å finne et riktig format og innhold for framtidige   
   utgivelser. Dette også på grunnlag av den økonomiske situasjonen i laget pr. 
   dato.

Vedtatt mot 1 stemme. Ivar Aars forlangte protokolltilførsel og ville ha saka utsett til
januarmøtet.

Neste møte bli den 23. januar 2023.

Nils Rogn vil ta seg av å slette den gamle nettsida til Valdres Historielag, og laga 
ei ny ajourført side.

Årsmøtet til våren blir i Vang. Dato kjem seinare.

Vi skal ta med attliggande årbøker vi har heime, og levere dei på hovedlageret  
på januarmøtet.

Jorunn W. Steinsvoll, Tore Hovda, Anne Marit Framnes, Arne Erik Fønhus, Ivar Aars, Tove Grethe Kolstad, 
Ingun Kompen, Nils Rogn, Gunnar Hauge.


